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SLANGERUP KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

DAGSORDEN

til Økonomiudvalgsmøde
tirsdag den 18. januar 1994, kl. 8.30, i "Thomas 
Kingo" (udvalgsværelse ved borgmesterens kontor).

Sagerne er fremlagt i byrådssalen, biblioteksbygningen, 
fra fredag den 14. januar 1994, kl. 15,00.

Fraværende:

Orientering og efterretning.

a.
Love, cirkulærer og bekendtgørelser.

b.
Informationer fra KL.

Nr. 1050: Fælles principper for økonomistyring i lev
nedsmiddelkontrolenhederne.

Nr. 1051: Forslag til kystlov.

Nr. 1052: Projektstøtte fra Det kommunale Efterud
dannelsesudvalg.

Nr. 1054: Aftale om pladsgaranti.

Nr.1056 Ændringer i reglerne om vederlæggelse af 
borgmestre og øvrige medlemmer af kom
munalbestyrelsen.

c.
Referater:
Ledergruppen.
Samarbejdsudvalget for Rådhuset.
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SLANGERUP KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

d.
ECO-nøgletal..

e.
Kursustilbud.

f.
Frederiksborg Statsamt, Det sociale ankenævn frem
sender oversigt over ankesager i oktober kvartal 1993.

g-
Danmarks Statistik: Statistik over levendefødte og døde 
og over tilflytninger og fraflytninger mellem kommu
nerne.

h.
Orientering vedrørende personer, der det sidste halve år 
har fået henstand/eftergivelse af boligstøtterestance, i 
altkr. 1.577.

Socialudvalget den 6.12.1993: 
Taget til efterretning._______

16.23.02049 F1618

Statistisk årbog 1993 for Hovedstadsregionen.

i*Københavns statistiske årbog 1993.

k.
Skrivelse fra Sundhedsstyrelsen af 27.12.1993 vedrø
rende børneinstitutioner nær højspændingsanlæg.

l.
Kommunernes Landsforening orienterer om Kommu
neforeningens konstituering.

m.
Indenrigsministeriet fremsender bekendtgørelse om ve
derlag, pension m.v. til borgmestre og bekendtgørelse 
om diæter og vederlag for varetagelse af kommunale

Dag og år Formandens
initialer Blad nr.

den 18. jan. 1994 3
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hverv og om vederlag til formænd for kommunalbesty
relsernes udvalg m.v..

n.
Bygge- og Boligstyrelsen meddeler i brev af 7.12.93, at 
man har imødekommet kommunens ansøgning og ud
videt tilsagnsrammen til private andelsboliger i 1993 
med 1.

o.
Erhvervs-Information, Frederiksborg Amt, december 
1993.

P-
Politimesteren i Hillerød, bevillingskontoret, fremsen
der liste over restaurationsvirksomheder med stærke 
drikke.

q-
Stenløse kommunes forslag til kommuneplan 1994 - 
2005. Forslaget er vedtaget 27.10.1993 og er fremlagt 
til høring til den 24.1.1994.

SLANGERUP KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

Lokaler Historisk forening.
Arkitekt Torben Krogh Hansen fremsender projekt for 
indretning af lokaler på 1. sal på brandstationen, Kin- 
govej 14, med forbindelsesbygning til Rådhusgårdha
ven.

I den nuværende lille bygning i Rådhusgårdhaven ind
rettes en forhal på 27 m2, en mellembygning over til 
Kingovej 14 på 56 m2 og indretning af 65 m2 mø- 
de/arbejdslokale på l.sal over brandstationen.

På budgettet er der afsat og bevilget 500.000 kr. i 1994, 
og overslagsmæssigt kan udgiften holdes indenfor be
villingen.

Arbejdet er udbudt i hovedentreprise hos 6 lokale og 1 
udenbys firma, og licitationen afholdes 17. januar 
1994, så resultatet af licitationen kan foreligge til mø
det.
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Arbejdet påregnes påbegyndt ultimo januar og færdig 
primo marts 1994.

Historisk Forening og brandvæsenet har godkendt pro
jektet.

s.
Nybrovejens vandværk.
Etablering af ny kildeplads ved Lystrup Skov.

Der søges tilladelse til udførelse af 2 indvindingsborin
ger jfr. Vandforsyningslovens kap. 4. Frederiksborg 
Amt er tilladelsesmyndighed. Slangerup Kommune 
fremsender ansøgningen til amtet med sin indstilling.

Vandværket ønsker at udvikle et nyt kildepladsområde 
ved Lystrup Skov - kaldet kildeplads nord, idet den 
eksisterende kildeplads i Kirkeengen/Slotsmosen er i 
tilbagegang med hensyn til ydeevne og vandkvalitet.

Vandværket søgte i første omgang at løse sine proble
mer ved at ansøge om tilladelse til etablering af en 
supplerende indvindingsboring ved Slotsmosen. Tilla
delsen fra Amtet stillede imidlertid vilkår om, at der 
kun måtte foretages vandindvinding, hvis det kunne 
påvises, at indvindingen ikke sænkede grundvandsstan
den i Slotsmosen. En sagkyndig vurdering anbefalede 
vandværket at opgive denne mulighed.

Istedet søger vandværket tilladelse til at foretage 2 prø
veboringer incl. prøvepumpninger og analyser på ejen
dommen matr. nr. 7a Slangerup, tilhørende institutio
nen Højagergård. (Kortbilag findes i sagen).

Der søges tillige om, at området sikres som vandvær
kets - og dermed byens - kommende kildeplads i 
mindst 20 år. Området kan af vandværket sikres ved 
køb af brugsretten til arealerne. Kommunen kan sikre 
områdets anvendelse ved at søge kildepladsområdet 
indarbejdet i kommuneplanen gennem optagelse i næ
ste kommuneplantillæg. Herved sikres også en offentlig 
høringsperiode, hvor indsigelser kan gøres gældende

SLANGERUP KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET
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Det indstilles, at anbefale det ansøgte over for Fre
deriksborg Amt, idet det forudsættes at der ikke bliver 
tale om at ekspropriere det pågældende areal.

at vandværket meddeles forhåndstilsagn om, at udval
get vil arbejde for at området optages som kildeplads i 
det næste tillæg til kommuneplanen. Dette under forud
sætning af, at der opnås tilladelse til boringer og van
dindvinding, samt at arealernes brug sikres gennem 
frivillige aftaler med lodsejerne.

SLANGERUP KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

Teknisk Udvalg, den 12.1.1994:
Indstilling tiltrådt.______________________________
13.02.01G02 F6591 thj

t.
Omlægning af Græse A.
Frederiksborg Amt har fremsendt forslag til etablering 
af fiskepassage ved Slangerup, Amtsvandløbet Græse
o

A.

I forbindelse med regulativrevisionen for Græse Å, er 
vandløbet blevet gennemgået for fiskespærringer. Der 
findes i dag en fiskespærring ved Græse Mølle samt en 
spærring ved jernbanebroen ved Hauge Møllegård.

For at skabe fri passage for fisk i hele Græse Å ønskes 
disse spærringer fjernet. Dette arbejde indledes med 
etablering af en fisketrappe ved Græse Mølle. Projektet 
udføres i år. Som efterfølger for dette projekt er det 
Amtets tanke at etablere et omløb, på det kommunale 
areal mellem jernbanebroen og Hauge Møllevej.

Formålet med at etablere en fisketrappe samt at lave et 
omløb er at forbedre vandkvaliteten for Græse Å.

Forslaget er sendt til offentlig høring, efter vandløbs
loven, Evt. indsigelser eller ændringsforslag skal være 
fremsat inden 18.1.1994.

Der afholdes møde med Amtet med deltagelse af Hede
selskabet 12.1.94 kl.13.00 med henblik på bl.a. for
handling og afklaring af detaljer i forbindelse med 
omlægningen.

Dag og år Formandens
initialer Blad nr.

den 18. jan. 1994 6
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SLANGERUP KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

Slangerup Kommune har efter spildevandsplanen be
hov for etablering af udligningsbassin på fællessyste
met og udligningsbassin på regnvandssystemet ved den 
gamle jernbanebro, nord for den omlagte å.

På længere sigt kunne det være atraktivt at få etableret 
et vådområde/retablere den gamle "Mølledam", hvilket 
ligeledes ønskes drøftet med amtet på mødet den 12. 
januar 1994.

To beboere har henvendt sig, idet deres ejendomme 
støder op til åen. Ved omlægningen af åen forsvinder 
den naturlige afgrænsning af deres ejendomme. Det er 
derfor et ønske fra de to beboere og et rimeligt krav 
overfor amtet at kræve at Amtet afholder udgifter 
overfor lodsejerne mht. regulering af det gamle åløb op 
til terræn samt til etablering af hegn.

Selve forslaget til omlægning af Græse Å giver ikke 
anledning til indsigelser, men det vil være ønskeligt at 
få afklaret øvrige forhold, herunder afståelse af jord til 
formålet.

Indstilling, vil først kunne foreligge til mødet.________
Teknisk Udvalg, den 12.1.1994:
Udvalget kan gå ind for en forlægning af Græse Å i 
princippet, men vi forventer at der bliver nærmere for-
handlinger om arealafståelse, erstatning m.m.________
06.02.P17 F6603 DSH

2.
Økonomirapportering.
Koordinationsforvaltningen oplyser:

Kassebeholdning ultimo 1993 31,2 mio.kr.
Budgetteret jvf. økonomirapport november 1993 
15.4 mio.kr.
Afvigelse 15,8 mio.kr

Dag og år Formandens
initialer Blad nr.

den 18. jan. 1994 7
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SLANGERUP KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

Foreløbig afvigelsesforklaring:
Investeringsafvigelser:
♦Rådhus- og biblioteksbyggeri 2,5 mio.kr. 
♦Møbleringsramme 1,5 mio.kr.
♦Vejarbejder 2,5 mio.kr.
♦Renovering Uvelse Skole 0,4 mio.kr. 
Udtrædelsesgodtg. Solgården 1,0 mio.kr. 
♦Forsyningsvirksomheder 2.6 mio.kr. 10.5 mil.kr.

Driftsafvigelser:
Merskatteindtæger (Selskab 2,4)3,2 mio.kr.
Udligning og generelle tilskud 0,1 mio.kr.
Driftsbev. og finansforskydningl,2 mio.kr. 
Merrenteindtægt 0.8 mio.kr. 5.3 mio.kr.
I alt 15,8 mio.kr.

For de med * markerede investeringsopgaver gælder, at 
de ubrugte rådighedsbeløb søges overført til 1994.

Hvad angår den uventede merskatteindtægt skal anfø
res, at denne er indgået den 1.12.1993.
00.010089 ps

3.
Socialdemokratiet fremsætter forslag til 
drøftelse af bisidder ved indgåelse af 
betydelige økonomiske aftaler.

"Slangerup Kommune indgår ind imellem handler og 
aftaler med betydelige økonomiske og andre konse
kvenser for kommunen.

Som hovedregel bemyndiges borgmesteren, af byrådet, 
til at indgå sådanne aftale på konkretiserede vilkår. Er
faringerne gennem de seneste år har imidlertid vist, at 
det ikke forud for indgåelse af visse handler m.v. er 
muligt for et byråd at konkretisere betingelserne så 
klart, at de ikke efterfølgende kan opstå problemer med 
oppositionens efterfølgende godkendelse i byrådet, 
uanset hvor loyalt borgmesteren har søgt at efterleve de 
givne kriterier.
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SLANGERUP KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

For at forhindre misforståelser, og for at sikre den 
nødvendige fleksibilitet ved sådanne handler eller 
indgåelse af aftale, anbefales det, at et medlem af 
oppositionen (efter aftale med borgmesteren) deltager i 
forhandlingerne - såfremt aftalens beløbsstørrelse for 
kommunen overstiger kr. 500.000."
00.01 AO 1 jk

4.
EDB/Fax til byrådsmedlemmerne.

Til belysning af de tekniske, økonomiske og skatte
mæssige konsekvenser af byrådsmedlemmernes even
tuelle opkobling til kommunen IT-system er udarbejdet 
vedlagte 2 notater fra hhv. Koordinationsforvaltningen 
og skatteinspektøren.

Notaterne fremlægges til udvalgets drøftelse og even
tuelle indstilling. Yderligere informationer fremgår af 
sagen.

Det skal for en god ordens skyld gøres opmærksom på, 
at der ikke i budget 1994, bortset fra kassebeholdnin
gen, er afsat midler, der vil kunne Finansiere en even
tuel tillægsbevilling.

Finansieringen af de hidtil foretagne IT-in ves teringer er 
sket via leasing over 4 år.
83.03G01 ps

5.
Buresøudvalget - overenskomst.

Forlængelse af overenskomsten for udvalgets virke. 
Godkendelse af budgetforslag 1994 - 1997.
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SLANGERUP KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

A.
Buresøudvalget afholdt møde nr. 64, den 20. december 
1993 på Allerød Rådhus.

Da overenskomsten for udvalgets virke udløber den 31. 
december 1993, besluttede udvalget at indstille en 
forlængelse af overenskomsten.

IL
I henhold til Buresøudvalgets overenskomst § 10, skal 
der forud for hvert år udarbejdes et drift- og anlægs
budget for det kommende regnskabsår, ligesom der 
udarbejdes 3-årige arbejdsbudgetter. Se vedlagt.

Der er sat kr. 100.000,- som indtægter for hver år 1994 
- 1997, hvilket svarer til en udgift for Slangerup kom
munes vedkommende på kr. 25.000,-.

I Slangerup kommunes budget for 1994 er der afsat kr. 
25.300,- til dette område, og de kommende år forventes 
et tilsvarende beløb afsat.

Buresøudvalget henleder endvidere opmærksomheden 
på, ot badebroens stand er så ringe, at den er til fare 
for brugerne af badestedet.

På denne baggrund udarbejder Buresøudvalgets sekre- 
tatiat -forslag til en totalrenovering af den eksisterende 
bro -forslag til etablering af en ny flydebro -forslag til 
en fast badebro.

Opmærksomheden henledes på, at der ikke i udvalgets 
budgetforslag er taget højde for en gennemgribende 
renovering a f badebroen.

For at sikre forsvarlige forhold for badestedets bruge
re, vil udvalgets indstilling derfor blive fremsendt til de 
respektive byråd, med henblik på godkendelse af gen
nemførelse af renovering/udskiftning, inden sæsonstart 
-94.

Det indstilles,
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SLANGERUP KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

A.
at anbefale overfor byrådet at forlænge overens

komsten for Buresøudvalgets virke.

B.
at godkende vedlagte budgetforslag for 1994, med 

en positiv tilkendegivelse overfor budgetforslag 
1995 - 1997.

Teknisk Udvalg, den 12.1.1994:
A.
Indstilling tiltrådt.
B.
Indstilling godkendt.__________

01.01.A15 F6601 dsh

6.

Bygaden 9, Jørlunde.

a.
Historisk Forening søger om tilladelse til at benytte 
fabrikslokaler på ejendommen til opbevaring af 
museumsgenstande m.m.
Foreningen lejer sig i dag ind i det tidligere frysehus i 
Jørlunde, formedelst 18.000 kr./årlig i et uopvarmet lo
kale. Historisk Forening er interesseret i at leje en del 
af en bygning, som er udlejet til Pacodan Tæpper, og 
som derfor ikke kan nedrives, før lejemålet med Pa
codan udløber.

Indstilling:
Forelægges for stillingtagen til, om Historisk Forening 
kan få stillet lokaler til rådighed som ansøgt indtil 
1997.

b.
Udlejning af lokaler.

Dag og år Formandens
initialer Blad nr.

den 18. jan. 1994 11
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1.
Pacodan Tæpper har fremsat anmodning om at få 
udvidet deres lejemål med ca. 70 m2.
Pacodan har 15. maj 1992 indgået uopsigelig lejekon
trakt for 5 år, på leje af 167m2 til en pris af 33.400 
kr./årlig, med lejeregulering på 4% hver den 1. april., 
herudover betaler lejer for vand og varme.

Lejen for det nye areal tilbydes lejet for samme m2-pris 
som for eksisterende.

Bygningsmæssig skulle der ikke være noget til hinder 
herfor, men udgifterne ved nedrivning af skillerum og 
istandsættelse bør påhvile lejer.

Det indstilles,

at der indgås aftale om udvidelse af lejeaftalen med 
de70m2 indtil 15. maj 1997.

2.
Udlejning af lokaler i øvrigt.
Det ønskes drøftet, i hvilken udstrækning der kan tilla
des udlejning af lokaler til lagerformål. Enhver form 
for fremstilling/produktion bør ikke tillades. Der har 
været henvendelser herom, bl.a til advokat Bent Han
sen. Samtidig ønsker drøftet, om øvrige lejemål skal 
forsøges opsagt til udløb samtidig med Pacodan Tæp
per.

Der er revet en del mindre udhusbygninger ned, og til 
mødet vil der foreligge et oversigt over bygninger, der 
foreslås bevaret indtil 1997, og hvilke der foreslås 
nedrevet nu.
82.16.00G01 F 6608 LA

SLANGERUP KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

7.
LANDBRUGSUNDERSØGELSE 1993.

Regional landbrugsundersøgelse for Frederiksborg 
Amt.

Dag og år Formandens
initialer

den 18. jan. 1994
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Frederiksborg Amt har offentliggjort "Landbrugsun
dersøgelse 1993". Undersøgelsen, der bl.a. indeholder 
forslag til fremtidig administration af det åbne land, 
lægger op til debat.

"Der sker store ændringer i landbrugets struktur og 
produktionsformer også i Frederiksborg Amt. Planlo
ven udstikker rammer, men indeholder ikke klare, en
tydige regler. På grund af Københavns nærhed er der 
større pres på landbrugsområderne her end i resten af 
landet. Bl.a. derfor må der opstilles målsætninger for 
den fremtidige anvendelse af det åbne land."

Eventuelle bemærkninger til landbrugsundersøgelsen 
skal indsendes senest den 1. marts 1994.

Det indstilles,

at meddele at Slangerup kommune ingen bemærk
ninger har til Landbrugsundersøgelse 1993.

01.01.00P01 F 6609 dsh

SLANGERUP KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

8.

Opsigelse kontrakt på lejemål Jordhøjvej.

Foreningen Hjemmeværnsgården anmoder om, at nu
værende lejekontrakt med Slangerup Kommune bringes 
til ophør ved foreningens indflytning på Slangerup 
Gjæstgivergaard, og at de kan komme ud af kontrakten 
uden udgift til rydning af grunden m.m..

Nuværende lejemål løber indtil 1. oktober 1995, hvor 
det lejede skal afleveres i ryddet stand, hvis ikke par
terne bliver enige om anden ordning.

Lokalerne på Gjæstgivergaarden vil være klar til ind
flytning senest 1. april 1994.

Dag og år
Formandens

initialer Blad nr.

den 18. jan. 1994 13
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Indstilling:
Forelægges uden indstilling. 

82.16.00G01 F 6607 LA

SLANGERUP KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

9.
Slangerupgård.

Økonomiudvalget vedtog 15. november 1993, at der 
skulle arbejdes videre udfra indretning af boliger i 
hovedhuset.

Der er søgt byfornyelsesmidler til indretning af boliger 
i hovedhuset, men vi kan ikke forvente at få midler 
hertil i 1994.

Istedet er vi ved at undersøge muligheden for udlej- 
ning/salg af hovedhuset til bofællesskab/beskyttede 
boliger og lignende, ved henvendelse til bl.a. Amtet og 
Evnesvages Vel.

Forelægges til drøftelse om der kan arbejdes videre på 
dette grundlag.

Sagen behandles i Ledergruppen den 13.ds.

13.07.00G01 F 6608 LA

10.

Forslag til ændring af fripladsbestennnel- 
serne for SFO-lignende klubtilbud for 4.-6.
klasse.

Der ønskes politisk stillingtagen til, hvorvidt der skal 
ydes økonomisk friplads til børn i 4 - 6 klasse, der be
nytter SFO-lignende klubtilbud. For denne alders
gruppe er der ikke fremmødekontrol (dette afspejles 
endvidere gennem takstniveauet). Dette tilbud kan så-
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ledes karakteriseres som værende et fritidstilbud mere 
end et pasningstilbud.

Det foreslås derfor, at modulet for 4 - 6 klasse sidestil
les med den tidligere fritidsklub, hvorom det pr. 
1.1.1991 blev besluttet, at der alene kan træffes afgø
relse om nedsættelse af forældrebetalingen ved bevil
ling af en socialpædagogisk friplads.

Ændringen foreslås at være gældende pr. 1. januar 
1994.

SLANGERUP KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

Kulturelt udvalg, den 30.11.1993:
Det indstilles, at elever i 4 - 6 klasse tildeles friplads i 
SFO i henhold til bistandsloven - således, at betalings
niveau fastlægges individuelt.

Da indstillingen ikke er entydig, har Kultur og Virk
somhedsforvaltningen følgende tilføjelse:

Det indstilles, at der for børn i SFO-lignende klubtilbud 
for 4 - 6 kl. ikke ydes økonomisk friplads - således at 
der pr. 1. januar 1994 alene kan træffes afgørelse om 
nedsættelse af forældrebetalingen ved bevilling af so- 
cialpædagogisk friplads._________________________

17.13.00G01 hsa

11.

"Kulturby 96"

På byrådets møde den 23.9.1992 blev kulturelt udvalgs 
formand og Birgit Eckeroth valgt som deltagere i 
forskellige seminarer omkring "Kulturby 96" efter 
indstilling fra kulturelt udvalg.

Som følge af valget bedes Borger og Virksomhedsud
valget indstille en deltager i stedet for Birgit Eckeroth, 
som udtrådte af byrådet ultimo 1993, saml fremkomme 
med indstilling om, hvem der skal indtræde i stedet for 
kulturelt udvalgs formand.
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SLANGERUP KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

Borger og Virksomhedsudvalget, den 11.1.1994:
Det indstilles, at formanden for Borger og Virksom
hedsudvalget og Jens Jensen indtræder som medlem
mer.

Endvidere bedes Økonomiudvalget fremkomme med 
indstilling om borgmester Bent Lund skal fortsætte i 
repræsentantskabet, og om Kirsten Nielsen fortsætter 
som kontaktperson.

20.00 P 20 pc

12.

Fordeling af flygtninge i Frederiksborg Amt.

Byrådet tilsluttede på møde den 22.9.1993 et forslag fra 
Kommuneforeningen til principper for fordeling af 
flygtninge i amtet.

Ifølge forslaget - benævnt "Modul III" - opdeles amtet 
i 6 kommunegrupper, hvor Slangerup indgår i gruppe 
med Jægerspris, Frederikssund, Skibby, Stenløse og 
Ølstykke.

Ud fra en fordeling efter befolkningstal, kompenseret 
efter antal flygtninge, indvandrere og asylansøgere i 
kommunegruppen, udgør antallet af flygtninge til 
denne gruppe 77 personer ud af i alt 275 i 1994.

Imidlertid er der 5 kommuner i amtet, som ikke har 
tilsluttet sig det skitserede forslag, hvorfor Kommune
foreningen, efter fornyet drøftelse, har fremsendt føl
gende supplerende forslag til byrådets udtalelse:

A. Vedr. 1. gangsindflvtningeme:

Kommunerne i Frederiksborg Amt er enige 
om aktivt at medvirke - i det omfang det 
overhovedeter muligt for den enkelte kom
mune - til en flygt-ningefordeling i 1994 efter
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model III, jfr. rapport om fordeling og bo
ligplacering af flygtninge.

B. Vedr, l.ganggflytningerne:

Kommunerne i Frederiksborg Amt anerkender 
sit medansvar og sin forpligtelse ved 
løsningen af den samfundsopgave, som for
deling og boligplacering af flygtninge inde
bærer.

Indstilling:
På baggrund af byrådets beslutning af 22.9.1993 om til
slutning til forslag om fordeling af flygtninge, indstilles 
det at tiltræde de to supplerende udtalelser.

SLANGERUP KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

Borger og Virksomhedsudvalget, den 11.1.1994:
Det indstilles, at de to supplerende forslag tiltrædes 
under forudsætning af, at byrådets beslutning af 
22.9.1993 fastholdes.

00.: 10.00 P 17 ms

13.
Lejefastsættelse og fastsættelse af depositum 
ved forudbestilling af lokaler.

I henhold til vedtægten for forsamlingshuset på Gjæst- 
givergaarden sker udlejning af forsamlingshusdelen 
mod betaling, hvis størrelse fastsættes af byrådet efter 
indstilling fra bestyrelsen.

Bestyrelsen bedes drøfte betalingens størrelse og 
eventuelt give indstilling herom til byrådet,

Bestyrelsen, den 5.1.1994:
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Det indstilles, at lejen sættes til

kr. 1.400 for begge lokaler 
kr. 1.000 for "Elsebeth" 
kr. 400 for "Cecilie" 
ekskl. rengøring.

Endvidere indstilles det, at der for rengøring betales

kr. 700 for begge lokaler 
kr. 600 for "Elsebeth" 
kr. 100 for Cecilie"

Satserne indstilles for året 1994, men tages op til 
revision i august - september 1994.

Depositum indstilles fastsat til

kr. 600 for begge lokaler 
kr. 500 for "Elsebeth" 
kr. 200 for Cecilie" 

og forfalder ved bestilling af lokale.

Lejeafgiften og eventuel rengøringsudgiften betales 
senest 30 dage forud for lejedatoen.

Såfremt lejen ikke betales inden den fastsatte frist 
inddrages det indbetalte depositum.

82.00:20.10 G 01 kn

SLANGERUP KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

14.
Afskrivning af krav vedrørende indskudslån.

I 1989 bevilgede Slangerup kommune indskudslån i 
henhold til lov om individuel boligstøtte § 57f - til 
flygtninge - på 20.000 kr.

Familien er imidlertid rejst til sit hjemland. Ved 
fraflytningen har udlejer foretaget modregning i det af 
kommunen ydede lån, for udgifter til boligens istand
sættelse samt husleje.




